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ZAPISNIK
29. redne seje Mestnega sveta Mestne obdine Murska sobota, kije bira:

v ietrtek, 14. iunga 2018 - prvo zasedanie
v torek, 26. junija 2018 - drugo zasedanje.

Zasedanji sta potekali v veliki sejni dvorani Mestne ob6ine Murska Sobota, obe zasedanji je po
pooblastilu 2upana 5t. 020-002812015-24 z dne 12. junij 2018 vodil Zoran HOBLAJ, podZupan Mestne
obdine Murska Sobota.

Na prvem zasedanju v 6etrtek, dne 14. junija 2018 so bili navzo6i naslednji 6lani in Etanice
mestnega sveta (v nadaljevanju svetniki):
Du5an BENCIK, Bo5tjan BERLAK, Nives CAJNKO, Simona eOPl, Miran FORJANIC, Lea FRlSKle,
mag. Marjan GUJT, Zoran HOBLAJ, Sta5a HORVAT, AleS KORNIK, Ale5a KOVAC, Andrej nngsle,
Goran MILOSEMC, Daniela MOREC, Jasmina OPEC VOROS, mag. Brigita pERHAVEb, Darko
PETRIJAN, Renata PINTER VERTOT, Stanislav PRELEC, Darko..RUDAS, d-oc. dr. Mitja SIIV|NEC,
Anton SrRRAnf,{, Dezider SOOS, mag. Anton SIHEC in Marjan ZefS.

Svojo odsotnost je opravidil svetnik: dr. Robert CELEC.

Na drugem zasedaniu v torek, dne 26. junija 2018 so bili navzoEi naslednji 6tani in dtanice
mestnega sveta (v nadaljevanju svetniki):
Bo5tjan BERLAK, Nives CAJNKO, dr. Robert CELEC, Miran FORJANIC-, Lea FRlSKte, mag. Marjan
GUJT, Zoran HOBLAJ, Sta5a HORVAT, AleS KORNIK, Aleia KOVAC, mag. Brigita PE{HAVEC,
Darko PETRIJAN, Renata PINTER vERTor, Darko RUDAS, Anton Srnnenti, Deiider SooS, mag.
Anton SrtHeC.

Svojo- odsotnost so opraviCili svetniki: Du5an BENCIK, Simona eOpl, Andrej MESle, Goran
MILOSEVIC, D-aniela MOREC, Jasmina OPEC VOROS, Stanistav PRELEC, doc. drl uqa Smvlruec
in Marjan ZfxS.

Seii so prisostvovali: Goran GUTALJ, strokovni sodelavec za Sport iz javnega zavoda Zavod za
kulturo, turizem in Sport Murska Sobota; Stefan CIGAN, direktor javnega- poOjJqa Komunala, javno
podjetje d.o.o.; Nina SUKIC , koordinatorka iz Razvojnega centra Murska-So'boti; predstavnik podjetja
ZEU, druZba za nadrtovanje in inZeniring d.o.o.; izr. prof. dr. Bo5tjan Brezovnik in doc. Or. franjo
MLINARIC iz in5tituta za lokalno samoupravo, javne sluZbe in javno zasebno partnerstvo Maribor;
dr. UroS MERC, predsednik uprave BISOL Group d.o.o.; predsiavnik podjetja RATING, Oto Ratnik
s-p., Murska Sobota; Berdardka MARle, ravnateljica, vzgojno -varstvenegi zavoda Vrtec Murska
99bo]", Dejan DRAVEC; direktor javnega zavoda l-luoiri univeza uuisra Sobota; dr. Robert
CELEC, direktor javnega zavoda RIS Dvorec Raki6an; AleS KORNIK, predsednik Komisije za
nagrade in priznanja; Roman Ladislav RATKAI, predsednik nadzornega odbora; Sre6ko OUitOV,
9g:!$gt. m-estne uprave; vodje oddelkov, sodelavci mestne uprave ter novinarji; dr. Aleksander
{EY?E[,.iupan..Mestne obdine Murska Sobota; Sredko OUROV, direktor mestne uprave; Ktaudija
SADL JUG, vodja oddelka za gospodarske dejavnosti; Slavko DOMJAN, vodja oddelka za iavne
finance; Nada CVETI(O-TOROK, ygdja odd.elka za negospodarske dejavnosti; brago RUZIC, vodja
sekretariata za splo5ne zadeve; Milena VOROS, vodja oddelka za premoZenjsk5pravne zadeve;
Angelca DOKL-MIR, vodja oddelka za okolje in prostor; mag. Darja KADIS, vi5la svetovalka za
pred5olsko. 

Y*z9*Qot 
Solstvo, mladino in raziskovalne dejavnosti;Vida [UXRe, vodja kabineta 2upana;

Nata5a JANCIC, strokovna sodelavka, Sergeja EMBERSIC SUKle, vi5ja svetovalka za mestni svet in
pravne zadeve ter novinarji.
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K toEki 1)
Usotovitev sklepdnosti in dolo6itev dnevnesa reda

Na podlagi 15. 6lena Statuta Mestne obdine Murska Sobota (Uradni list RS, 5t. 23t07 - uradno
pre6i56eno besedilo, 49110,39/'15 in 6/17) Steje mestni svet 26 6lanov. V skladu 222. ebnom Statuta
Mestne obdine Murska sobota mestni svet veljavno sklepa, 6e je na seji navzoda vedina njegovih
6lanov.

Od 26 dlanov mestnega sveta je 29. redni seji prisostvovalo 18 6lanov.

Predsedujo6ije ugotovil, da je na podlagi 2. odstavka 28. 6lena Poslovnika Mestnega sveta Mestne
ob6ine Murska Sobota (Uradni list RS, St. 49/10 - uradno pre6is6eno besedilo in 11011'l - obvezna
razlaga) mestni svet sklep6en.

Pozneje se je pridru2ilo 5e 7 svetnikov, tako da je bilo na seji prisotnih 25 svetnikov.

S sklicem seje so svetniki prejeli naslednji predlog dnevnega reda 29. redne seje Mestnega sveta
Mestne obdine Murska Sobota:
1. Ugotovitev sklepdnosti in doloditev dnevnega reda
2. Potrditev zapisnika 28. redne seje mestnega sveta in 18. dopisne seje mestnega sveta
3. Predlog Odloka o dolodanju cen gospodarskih javnih sluZb Mestne obdine Murska sobota - //.

obravnava
4. Predlog Odloka o postopku, pogojih in merilih za sofinanciranje letnega programa Sporta v Mestni

ob6ini Murska Sobota - ll. obravnava
5. Predlog Odloka o rebalansu proraduna Mestne obdine Murska Sobota za leto 2018 - skrajsani

postopek

6. Predlog Sklepa o podaji soglasja k osnutku besedila pravnega posla - kupoprodajni pogodbi,
sklenjeni med Mestno obdino Murska Sobota in Republiko Slovenijo - Direkcijo Republike
Slovenije za infrastrukturo

7. Predlog Sklepa o podaji soglasja k sprejemu Letnega porodila javnega podjetja Komunala, javno
podjetje d.o.o. za leto 2017

8. Predlog Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Razvojni center Murska
Sobota - predvidena zdruZitev l. in ll. obravnave

9. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o sprejetju zazidalnega na6rta za obmodje
"Lendavska-sever" v Murski Soboti - predvidena zdruiitev l. in ll. obravnave

10. Predlog Odloka o doloditvi javne lekarni5ke mreZe na primarni ravni v Mestni obdini Murska
Sobota - l. obravnava

11. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o sprejetju zazidalnega na6rta za severno
obrtno industrijsko cono mesta Murska Sobota (fotonapetostna elektrarna) - l. obravnava

12. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o sprejetju zazidalnega nadrta za obrtno
cono Turopolje 1 v Murski Soboti (trgovski objekt) - l. obravnava

13. Predlog soglasja k sistemizaciji delovnih mest v Vrtcu Murska Sobota za Solsko leto 2018/2019
14. Predlog Sklepa o podaji soglasja k zadolZitvijavnega zavoda Ljudska univerza Murska Sobota
15. Predlog Sklepa o podaji soglasja k zadolZitvijavnega zavoda RIS Dvorec Rakidan
16. Predlog Sklepa o podelitvi priznanj Mestne obdine Murska Sobota
17. Kadrovske zadeve
18. Predlogi in pobude clanov mestnega sveta
19. Predlogi in pobude 2upana
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V okviru todke Kadrovske zadeve je mestni svet obravnaval:

'/ Predlog za imenovanje predstavnikov ustanovitelja v {}vet zavodaZavod za kulturo, turizem in
Sport Murska Sobota

'/ Predlog za imenovanje Posebne obiinske volilne komisije Mestne ob6ine Murska Sobota

Gradivtl za tockrc kadrovske zadeve so svetniki prejeli v cetrtek 7. junija 2018.

O dnevnem redr: ni razpravljal nihde.

Predsedujodije dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:
Mestni svet sprejme dnevni red 29. redne seje.

Navzot;nost je priglasilo 20 svetnikov, ZA je glasovalo 18 svetnikov in 1 pROTl.
Dnevnii red 29. redne seje je bil sprejet.

K to6ki 2)
Potrditev zapisnika 28. redne seie mestnega sveta in 18. dopisne seie mesrtneqa sveta

Gradivo za todko dnevnega reda so svetniki prejeli s sklicem seje

Pregled realizacije sklepov je podala Sergeja EMBERSIe SUKIC iz mestne uprave.

Razpravljal ni nihde.

Predsedujodi je dal na glasovanje naslednja predloga sklepov:
1. Zapisnik 28. redne seje, z dne 19. aprila 20,18, se potrdi.

Navzoc;nost je priglasilo 21 svetnikov, ZA je glasovalo 20 svetnikov in nihde PROTI.
Sklep je bil sprejet.

2. Zapisnik 18. dopisne seje, kije trajala od 18. maja do vkljudno 24. maja 2018, ser potrdi.

Navzod;nost je priglasilo 22 svetnikov, ZA je glasovalo 22 svetnikov in nihde PROTI.
Sklep je bil soglasno sprejet.

K todki 3)
Prerdleq Odloka o dolodaniu cen qospodarskih iavnih slu2b Mestne obdine Mursk,a Sobota - //.

obravnava

Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.

ObrazloZitev je podala Milena VOROS, vodja Oddelka za prernoZenjskopravne zadeve.

Stali5der Odbora urbanizem in urejanje prostora ter gospodarsko infrastrukturo je podal mag. Anton
SftnE<;, predsednik odbora: mesinemu svetu se predlaga, rJa sprejme predlog Odloka o d6locanju
cen gospodarsklh javnih sluZb Mestne obdine Murska Sobota v ll. obravnavi.

Stali5da svetni5kih skupin ni podal nihce.
Razpravljal ni nihde.
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Predsedujoci dal na glasovanje naslednji predlog sklep:
Mestni sl'et Mestne obdine Murska Sobota sprejme Predlog Odloka o doloiianju cen
gospodarskih javnih slu2b Mestne ob6ine Murska sobota v ll. obravnavi.

Navzocnost je priglasilo 23 svetnikov, ZA je glasovalo 22 svetnikov in 0 PROTI.
Sklep je bil sprejet.

K todki 4)
Predlog Odloka o postopku. pogoiih in merilih za sofinanciranie letnega proqrama r5porta v

Mestni obdini Murska Sobota - //. obravnava

Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.

Obrazloiitev je podala Nada CVETKO TOROK, vodja Oddelka za negospodarske dejavnos'ti.

Stali5ce Odbora za druZbene dejavnosti je podala Daniela MOREC, predsednica odbora: odbor
predlaga mestnemu svetu, da sprejme predlog Odloka o postopku, pogojih in merilih za sofinanciranle
letnega prc)grama Sporta v Mestni obcini Murska Sobota v ll. obravnavi.

Stali5da svetni5kih skupin ni podal nih6e.

Razpravljal ni nihce.

Predsedujodije dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:
Mestni svet Mestne ob6ine Murska Sobota sprejme predlog Odloka o postopku, ;rogojih in
merilih zar sofinanciranje letnega programa Sporta v Mestni obdini Murska Sobota v lll.
obravnavi,

Navzo0nost je priglasilo 23 svetnikov, ZA je glasovalo 22 svetnikov in nihde PROTI.
Sklep je bil sprejet.

K todki 5)
Predloq Odloka o rebalansu proraduna Mestne obdine Murska Sobota za leto 2018 - skraiSant!

postopek
Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.

ObrazloZiterv je podal Srecko DUROV, direktor mestne uprave.

Stali5de Odbora za proraeun in finance je podal Marjan Zf XS, podpredsednik odbora: odbclr predlaga
mestnemu svetu, da sprejme Odlok o rebalansu proraduna Mestne ob6ine Murska Sobota za leto
2018, v prerdlagani obliki.
Stali5ce Odbora za urbanizem in urejanje prostora ter gospodarsko infrastrukturo je podal rnag. Anton
STIHEC, predsednik odbora: mestnemu svetu se predlaga, da sprejem predlog Odloka o retalans,u
proraduna Mestne ob6ine Murska Sobota za leto 2018, v predloZeni obliki in vsebini.

StaliSda svetni5kih skupin so podali:
Mo<jra lista Antona Stihca, mag. Anton SttHfC: podal je predlog, da se v tretjem dlerru
Odloka o rebalansu proraduna Mestne obdine Murska Sobota za leto 2018za odstavkom, ki
se glasi: ,ee se zaradi neenakomernega pritekanja prejemkov izvr5evanje proraduna ne more
ura'unovesiti, se lahko mestna ob6ina likvidnostno zadolli, vendar najved do vi5inr: 5% vse,h
izdettkov zadnjega sprejetega proraduna. Znesek mora biti odpla6an do konca proradunskega
leta. O likvidnostni zadolZitvi odloda Zupan.< doda stavek'. >>Za to zadolZevanje se pridobi
soglasje mestnega sveta.<
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Podal je predlog, da se namesto zadolZevanja Mestne ob6ine Murska Sobota glede izvedbe
investicije v reflektorje na stadionu Fazanerija v vi5ini 500.000 EUR se za to inveiticijo nameni
600.000 EUR. Za 300.000 EUR se zmanj5a postavka 420401 >novogradnje< iz 6.2b0.984,00
EUR na 5.900.984,00 EUR. Drugih 300.000 EUR potrebnih za realizacijo izgradnje reflektorjev
se pridobi iz postavke 420600 >nakup zemlji5c< torej se postavka (konto) zniia iz 3gO.8O3
EUR na 90.803 EUR.

Stall5de do podanega predloga glede investicije v reflektorje na stadionu Fazanerija je podal Zupan,
dr. Alellsander J EVSEK.

Pojasnilo je podal direktor mestne uprave, Sredko DUROV.

V-nad-aljevanju je stali5da svetni5ke skupine podala Slovenska demokratska stranka (SDS), Andrej
MESIC:

Zastavil je vpra5anje glede zemlji5c: >>Zanima jih, de je zemlji5ca cenil drZavni cenilec in tudi
obdinski cenilec in kako so potekala pogajanja, de ni bilo moZno iztri:iti ve6, 1O-ZO% vec lahko
pri teh zneskitakoj prinese 200.000 EUR.(

Odgovor je podal Zupan, dr. Aleksander JEVSEK.

Predsedujodi je pojasnil, da v skladu z 83. clenom poslovnika rebalans proraduna mestne obdine
sprejema mestni svet po dolodbah poslovnika, ki veljajo za sprejem odloka po skrajSanem postopku.
V skladu z 85. clenom poslovnika odlocitev, da bo mestni svet na obrazlolen predlog predlagatelja na
isti seji opravil obe obravnavi odlokov ne more biti sprejeta, ce ji nasprotuje najmanj enL tretyina
navzo6ih 6lanov mestnega sveta.

Proceduralni predlog je podal mag. Anton SftneC.

V nadaljevanju je proceduralni predlog podal Goran MILOSEVIe .

Pojasnilo je podal predsedujo6i.

Obra2oZitev svojega predhodno zastavljenega proceduralnega predloga je podal mag. Anton
STIHEC

Pojasnilo je podal predsedujodi

Repliko je podal mag. Anton Sf tnfC.

Ob 13:52 uri, je predsedujodi v skladu 234. dlena poslovnika z namenom razre5itve proceduralnega
predloga odredil desetminutni odmor. Mestni svet je sejo nadaljeval ob 14'.02 uri. V nadaljevanju seje
je bilo prrisotnih 22 svetnikov.

PredserCujodi je po odmoru pojasnil, da je bila na podlagi skupnega dogovora s svetniki sprejeta
odloditerv, da se seja nadaljuje z obravnavo. Po kondani obravnavi se bo opravilo glasovanje o tem,
kak5en postopek bo izveden.

Razpravljali so: mag. Anton SttHfC: ponovno je podal predloga, ki ju je podal pri stali5cu svetni5kih
skupin in sicer:

>Vtretjem 6lenu Odloka o rebalansu proraduna Mestne obcine Murska sobota za leto 2018 je
odstavek, ki pravi: ,ee se zaradi neenakomernega pritekanja prejemkov izvr5evanje
proracuna ne more uravnovesiti, se lahko mestna obdina likvidnostno zadolli, vendar najvec
do vi5ine 5% vseh izdatkov zadnjega sprejetega proraduna. Znesek mora biti odplacan do



konca proradunskega leta. O likvidnostnizadolZitvi odloda 2upan.< Na koncu tega odstavka se
doda. >>Zato se pridobi soglasje mestnega sveta.<
Podal je predlog, da se namesto zadolZevanja Mestne obcine Murska Sobota glerle izvedb,e
investicije v reflektorje na stadionu Fazaneri)a v vi5ini 500.000 EUR se za to investic;ijo nameni
600.000 EUR. Za 300.000 EUR se zmanj5a postavka 420401 >novogradnje< iz 6.i100.984,Cr0
EUR na 5.900.984,00 EUR. Drugih 300.000 EUR potrebnih za realizacijo izgradnje reflektorjerv
se pridobi iz postavke 420600 >nakup zemlji56< torej se postavka (konto) zniZa iz 390.8Cr3
EUR na 90.803 EUR

ObrazloZitev je podal 2upan, dr. Aleksander JEVSEK.

Replike so podali..mag. Anton STIHEC, mag. Brigita PERHAVEC, Bo5tjan BERLAK, Darko RUDAS in
Goran MILOSEVIe.

Pojasnila sta podala direktor mestne uprave, Sredko DUROV in vodja oddelka za premolenjsklo
pravne zadeve Milena VOROS.

Pojasnila glede postopka je podal predsedujoci,

Razpravljali so: Andrej MESIe , Daniela MOREC in 2upan, dr. Aleksander JEVSEK..

Predsedujodije dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:
Rebalans proraduna Mestne ob6ine Murska Sobota za leto 2018 z vsemi sestavnimi deli s;e
sprejme po skraj5anem postopku.

Navzocnost je priglasilo 24 svetnikov, ZA je glasovalo 24 svetnikov in nihde PROTI.
Sklep je bil sprejet.

Ob 14.34 uri je predsedujodi v skladu z 34. ebna poslovnika z namenom uskladitve mnenj odreclil
desetminutni odmor. Mestni svet je sejo nadaljeval ob 14.48 uri. V nadaljevanju seje je bilo prisotnih
25 svetnikov.

Po odmoru je mag. Anton STIHEC, (Modra lista Antona Stifrca) podal dva amandmaia*ki ju je s
podpisi podprlo 9 svetnikov (mag. Anton Srtufc, Marjan ZffS, rrlirjn fOn.lnr.tte, Stant:o
PRELEC, Dezider SOOS, Darko PETRIJAN, Andrej MESIC , AteS KORNTK in Simona eOet;

Amandma 5t. 'l:
V prvem odstavku 3. clena Odloka o rebalansu proraduna Mestne obcine Murska Sobota zil leto 2018
se na koncu teksta doda nov stavek.
>Za takSno zadolZevanje Mestne obdine Murska Sobota si Zupan mora pridobiti soglasje MestneEJa
sveta Mestne obcine Murska Sobota.

Obrazloiitev: Menim o, da za vsako zadol2evanie proraduna mora dati soglasje mestni svet.

Amandma St. 2:
Namesto zadolZevanja Mestne obdine Murska Sobota glede izvedbe investicije v reflektorje rra
stadionu Fazanerija v vi5ini 500.000 EUR se za to investicijo nameni 600.000 EUR. Za 30(1.000 EUR
se zmanj5a postavka 420401 )NOVOGRADNJE( iz 6.200.984,00 EUR na 5.900.984,00 EIJR. Drugih
300.000-EUR potrebnih za realizacijo izgradnje reflektorjev se pridobi iz postavke 420600 >NAKUP
zEMLJISe< torej se postavka (konto) znilaiz 390.803 EUR na 90.803 EUR.

ObrazloZitev: Menimo, da je bolj5e prerazporediti sredstva, ki mogode ne bodo v celoti realizirana iz
navedenih postavk, namesto, da se obcina dodatno zadolij za 500.000 EUR.

Do amandmajev sta se opredelila direktor mestne uprave Sre6ko Durov in Zupan dr. r\leksandu.r
JEVSEK 
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Replikc je podal mag. Anton SftHfC.

Po razptravije predsedujodi dal na glasovanje amandmaja po vrtnem redu, kot sta bila podana:
Amandlma 5t. 1

V prvem odstavku 3. 6lena Odloka o rebalansu proraduna Mestne obdine Murska Sobota za
Ieto 2018 se na koncu teksta doda nov stavek:
>Za tak5no zadolievanje Mestne obdine Murska Sobota si iupan mora pridobiti soglasje
Mestnerga sveta Mestne obdine Murska Sobota.<

Navzocnost je priglasilo 24 svetnikov, ZA je glasovalo 10 svetnikov in 13 PROTI.
Amandma ni bil sprejet.

Amandma 5t. 2
Namesto zadolievanja Mestne obdine Murska Sobota glede izvedbe investicije v reflektorje na
stadionu Fazanerija v vi5ini 500.000 EUR se za to investicijo nameni 600.000 EUR. Za 3OO.OO0
EUR se zmanjSa postavka 420401 ,)NOVOGRADNJE( iz 6.200.984,00 EUR na 5.900.984,00 EUR.
Drugih 300.000 EUR potnebnih za realizacijo izgradnje reflektorjev se pridobi iz postavke
420600 )NAKUP ZEMLJISC< torej se postavkl ltontol zntZa iz ggO.aOg EUR na 90.803 EUR.

Navzodnost je priglasilo 21 rivetnikov, ZA je glasovalo B svetnikov in 13 PROTI
Amandma ni bil sprejet.

Po glasovanju o amandmajih je predsedujodi dal na glasovanje naslednji predtog sklepa:
Sprejme se Rehalans proraduna Mestne obdine Murska Sobota za teto 2018 z vsemi
sestavnimi deli:

- Odlok o rebalansu pnoraduna Mestne obdine Murska Sobota za leto 2018.
- Splo5ni clel rebalansa prora6una, ki obsega bilanco prihodkov in odhodkov, radun financnih

terjatev in naloZb in radun financiranja.
- Rebalanse finandnih nadrtov krajevnih skupnosti in mestnih cetrti.
- ObrazloZitev splo5nerga dela rebalansa proraduna.
- Posebni del rebalansa proracuna, ki obsega odhodke po podrocjih proradunske porabe,

glavnih programih, podprogramih, proracunskih postavkah in pod kontih.
- Obrazlo2itve posebnega dela rebalansa proraduna.
- Rebalans nadrta raz'uojnih programov Mestne obcine Murska Sobota za obdobje

201 8 - 2021 z obrazloZitvam i.

- Rebalans; kadrovskega nadrta MOMS za leto 2018 in 2019.
- Rebalans letnega pr,cgrama prodaje finandnega premoZenja MOMS za leto 2018.
- Rebalans Nadrta ravnanja z nepremidnim premoZenjem Mestne obdine Murska Sobota za lelo

2018.

Navzodnost je priglasilo 23 svetnikov, ZA je glasovalo 23 svetnikov in nihde PROTI.
Sklep je bil sprejet.

K todki 6)
Predloq Sklepa o podaii soqlasia k osnutku besedila pravnega posla - kupoprodaini pogodbi.

sklenieni med Mestno obdino Murska Sobota in Republiko Sloveniio - Direkciio Republike
Sloveniie za infrastrukturo

Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.

ObrazlcrZitev je podala Milerra VOROS, vodja Oddelka za premolenjskopravne zadeve.

Stali5der svetni5krih skupin ni podal nihce.



Razpravljalje mag. Anton SftHeC.

Predsedujodije dal na glasovanje naslednji predlog
Mestni svet Mestne obdine Murska Sobota sprej predlog Sklepa o podaji soglasja k osnutku
besedila pravnega posla - kupoprodajni pogodbi, i med Mestno obdino Murska Sobolla
in Republiko Slovenijo - Direkcijo Republike S za infrastrukturo.

Navzodnost je priglasilo 25 svetnikov, ZA je glasovalo
Sklep je bil soglasno sprejet.

svetnikov in 0 PROTI.

Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.

ObrazloZitev sta podala Milena VOROS, vodja za premolernjskopravnr-. zadever in Stefern
CIGAN, direktor javnega podjetja Komunala, javno etje d.o.o.

StaliSde Odbora za urbanizem in urejanje prostora ter
STIHEC, predsednik odbora: mestnemu svetu se p

infnastrukturo je podal rnag. Anton
a, da sprejme Predlog Sklepa o podaji

soglasja k sprejemu Letnega porodila javnega Komunala, javno podjetje d.o.o. za leto 2017 .

Stirrca, mag. Anton SrtHrc.Stali5da svetni6kih skupin je podala Modra lista

Pojasnila sta podala Stefan CIGAN, direktor ja
Srecko DUROV, direktor mestne uprave.

podjetja Komunala, javno podjetje d.o.o. in

Replike so podali. mag. Anton
mestne uprave, Stefan CIGAN,
HOBLAJ

SrtHec, Zupan dr. nder JEVISEK, Sredko DUROV, direktor
direktor javnega Komunala, javno podjetje d.o.o. in Zorern

Po razpravije predsedujoci dal na glasovanje predlog sklepa:
Mestni svet Mestne obdine Murska Sobota predlog Sklepa o podaji s;oglasja

javno podjetje d.o.o. za leto 2.017.sprejemu Letnega porodila javnega podjetja

Navzocnost je priglasilo 24 svetnikov, ZA je glasovalo
Sklep je bil sprejet.

Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.

javnega zavoda Razvojni center Murska Sobota.

Stali5da svetni5kih skupin ni podal nihce.

Razpravljal ni nihce.

ObrazloZitev je podala Milena VOROS, vodja Oddelka za premoZenjsko pravne zadeve.

Stali5de Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo in turizem je podal Stanislav PRELEC, predsednik
odbora. odbor v predlagani obliki in vsebini podpira predlog Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi

23 svetnikov in 0 PROTI.



Predsedujodije dal na glasovanje naslednje predloge sklepov:
1. Mestni svet Mestne obdine Murska Sobota sprejme Predlog Odloka o spremembi Odloka o
ustanovitvijavnega zavoda Razvojni center Murska Sobota v l. obravnavi.

Navzot;nost je priglasilo 22 svetnikov, ZA je glasovalo 22 svetnikov in O PROTI.
Sklep je bil soglasno sprejet.

2. Preclsedujoci je ugotovil, da na predlog odloka v prvi obravnavi niso bile podane bistvene
vsebinske pripombe in bi bilo besedilo predloga odloka v drugi obravnavi enako besedilu
predlolSa odloka v prvi obravnavi, zato je dal na glasovanje predlog sklepa, da mestni svet
sprejme predlog odloka na isti seji, tako da se prva in druga obravnava predloga odloka
zdrulita (drugi odstavek 78. dlena poslovnika).

Navzoonost je priglasilo 23 svetnikov, ZA je glasovalo 23 svetnikov in O PROTI.
Sklep je bil soglasno spreiet.

3. Mestni svet Mestne ob6ine Murska Sobota sprejme Predlog Odtoka o spremembi Odtoka o
ustanovitvijavnega zavoda Razvojni center Murska Sobota v ll. obravnavi.

Navzodnost je priglasilo 20 svetnikov, ZA je glasovalo 20 svetnikov in O PROTI.
Sklep je bil soglasno sprejet.

Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.

obrazlclZitev je podala Angelca DOKL MlR, vodja Oddelka za okolje in prostor.

Stali5cer Odbora za urbanizem in urejanje prostora ter gospodarsko infrastrukturo je podal mag. Anton
STtnEC, predsednik odbora: mestnemu svetu se predlaga, da sprejme 

-Predlog 
OIlofa o

spremembah in dopolnitvahr Odloka o sprejetju zazidalnega nadrta za obmocje "Lendavska-sever" v
Murski Soboti.

Stali5ca svetni5l,rih skupin ni podal nihOe.

Razpravljal ni nilrce.

PredserCujodije dal na glasovanje naslednje predtoge sklepov:
1. Mestni svet Mestne ob6ine Murska Sobota sprejme Predlog Odloka o spremembah in
dopolnitvah Odloka o spnejetju zazidalnega nadrta za obmodje "Lendavska-sever" v Murski
Soboti v l. obravnavi .

Navzocnost je priglasilo 23 rsvetnikov, ZA je glasovalo 23 svetnikov in 0 PROTI.
Sklep je bil soglasno sprejet.

2. Predlsedujodi je ugotovil, da na predlog odloka v prvi obravnavi niso bile podane bistvene
vsebinske pripombe in bi bilo besedilo predloga odloka v drugi obravnavi enako besedilu
predloga odloka v prvi obravnavi, zato je dal na glasovanje predlog sklepa, da mestni svet
sprejme predlog odloka na isti seji, tako da se prva in druga obravnava predloga odtoka
zdruZita (drugi odstavek 78. dlena poslovnika).

Navzodnost je priglasilo 21
Sklep je bil sprejet.

K todki 9)

svetnikov, ZA je glasovalo 20 svetnikov in 0 PROTI.



3. Mestni svet Mestne ob6ine Murska Sobota
dopolnitvah Odloka o sprejetju zazidalnega na6
Sobotiv ll. obravnavi.

Predlog Odloka o spremembah in
za obmodje "Lendavska-sever" v Mursl<i

Gradivo so svetniki prejeli v 6etrtek, 7. junija 2018.

ObrazloZitev je podal izr. prof. dr. Bo5tjan lK, univ. dipl. pravnik, ln5titut :za lokalno
samoupravo, javne sluZbe in javno-zasebno Maribor.

Stali5de Odbora za druZbene dejavnosti je podala iela MOREC, predsednica odbcra: odbor
predlaga mestnemu svetu, da sprejme Predlog o doloditvi mreZe javne lekarni5ke dejavnos;ti

obravnavi z naslednio pripombo: mestnemuna primarni ravni v Mestni obdini Murska Sobota v
svetu predlagamo, da se proucijo morebitne neza poslovanja sedanjega javnega zavoda in

Navzodnost je priglasilo 23 svetnikov, ZA je glasovalo
Sklep je bil sprejet.

Navzocnost je priglasilo 24 svetnikov, ZA je glasovalo
Sklep je bil sprejet.

svetnikov in 0 PROTI.

ih kr6itev zakona.

4 svetnikov in 10 PROTI.

da se naj sproZijo ustrezni postopki za ugotovitev dej

Stali5ca svetni5kih skupin so podali:
Modra lista Antona STtHCR, mag. Anton STIH C,
Slovenska demokratska stranka (SDS), Andrej ESre

Repliko je podal doc. dr. Mitja SLAVINEC,
imenovanja.

Komisije za mandatna vpra$anja, volitve n

Razpravljali so: mag. Anton SflHeC; Goran MIL
Miran FORJANIC in Simona OOpt.

Srecko DL,ROV, direktor mestne upravLr;

Replike so podali: mag. Anton SftUEC; 2upan dr. JEVSEK in Darko PETRIJAN.

Pojasnila je podal izr. prof. dr. Bo5tjan BREZ lK, univ. dipl. pravnik, lnStitut:za lokalnro
Maribor.samoupravo, javne sluZbe in javno-zasebno

Predsedujodije dal na glasovanje naslednji predlog
Mestni svet Mestne obdine Murska Sobota Predlog Odloka o doloEitvi mreZe javne
lekarniSke dejavnosti na primarni ravni v Mestni Murska Sobota v l. obravnavi.

Ob 17.34 uri je predsedujoci v skladu z 35 clena ;lovnika dvajsetminutni odmor. Mestni svet je
prisotnih 1 8 svetnikov.sejo nadaljeval ob 17 .54 uri. V nadaljevanju seje je bi

obrtno in

Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.
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ObrazloZitev sta podala Angelca DOKL
predserCnik uprave BISOL Group d.o.o.

lR, vodja Oddelka za okolje prostor in dr. UroS MERC,

Stali5de Odbora za urbanizem in prostora ter gospodarsko infrastrukturo je podal mag.
je, da so na odboru glasovali o predlogu sklepa, da seAnton l5TlHEC, predsednik odbora: poved

Mestnemu svetu predlaga, da sprejme og Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o
obrtno industrijsko cono mesta Murska Sobotasprejetju zazidalnega nar:rta za

(fotonapetostna elektrarna) v prvi obravn s stali5di do pripomb. (Od 5 prisotnih 6lanov odbora so za
predlagrani skleprglasovali 3 clani PROTI in ihde ZA), s tem predlagani sklep ni bil sprejet.

StaliSda svetni5kih skupin so podali:
SlovensJ,la demokratska stranka (S
Modra lista Antona $tifrca, mag. Ar

), Andrej MESIC
SrrHec

Stali5ie je podal Zupan, dr. Aleksander J K

Pojasnila je podal dr. Uroi l/lERC, ik uprave BISOL Group d.o.o.

Predsedujoi;ije dal na glasclvanje naslednji sklepa:
1. Mestni svet Mestne obdine Murska
6asu javne razgrnitve dopolnjenega
nadrta za severno obrtno industrijsko

sprejme stali5da do pripomb, ki so bile podane v
dopolnitvah Odloka o sprejetju zazidalnega

mesta M u rska Sobota (fotona petostna elektrarna )

2. Mestni svet Mestne obdine Murska sprejme predlog Odloka o sprejetju zazidalnega
nadrta za severno obrtno industrijsko cono mesta Murska Sobota (fotonapetostna elektrarna)
v l. obravnavi.

Navzoc,nost je priglasilo 21 rsvetnikov, ZA je glasovalo 1 svetnik in 14 PROTI.
Sklep ni bil sprejet.

lupan, dr. AleksanderJEVSEK je svetnike prosil za soglasje, da bi tocko 14. dnevnega reda predlog
Sklepa o podaji soglasja kzadollitvi javnega zavoda Ljudska univerza Murska Sobota in tocko 16.
dnevnega reda Predlog Sklepa o podelitvi priznanj Mestne obiine Murska Sobota, obravnavali na
dopisni seji, zaradi rokov, ki so potrebni za izvedbo.

Proceduralni prerdlog je podal mag. Anton SftnfC.

Pojasnilo je podal direktor mestne uprave, Sredko DUROV.

Repliko je podal mag. Antorr SltneC.

Predsedujodije dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:
lz sprejetega dnevnega reda 29. redne seje Mestnega sveta Mestne obdine Murska Sobota se
izvzameta: todka 14 dnevnega reda >Predlog Sklepa o podaji soglasja k zadolZitvi javnega
zavoda Ljudska univerza Murska Sobota< in todka 16 dnevnega reda >Predlog Sklepa o
podelitvi priznanj Mestne obiine Murska Sobota<. Zaradi rokov, ki so potrebni za izvedbo se
navederni todki obravnavata na dopisni seji.

Navzo6nost je priglasilo 22 rsvetnikov, ZA je glasovalo 22 svetnik in 0 PROTI.
Sklep je bil soglasno sprejet.

PredseCujodi je ugotovil, da v prvem ne bo mo2no dokoncati preostalih todk dnevnega
ob 18.36 sejo prekinil.reda, zato je na podlagi 35. 6lena
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ll. zasedanje 29. redne seje mestnega sveta je bilo torek 26. junija 2018.

Zasedanje se je pridelo ob 13:00 uri. Navzoiih je 14 svetnikov.

Predsedujodi je ugotovil, da je na podlagi 2. 28. clena Poslovnika Mestnega sveta Mestne
obcine Murska Sobota (Uradni list RS, 5t. 49/'10 -
razlaga) mestni svet sklepcen.

DUROV, direktor mestne uprave, Slavko DOMJAN,
vodja sekretariata za splo5ne zadeve, Milena

preci5ceno besedilo in 11r)111 - obvezrra

Mestne obdine Murska Sobota, Sre6[,lo
oddelka za javne finance, Drago RUZIC,

, vodja oddelka za premolen.iskopravrre

Pozneje so se pridru2ili 5e trije svetniki, tako da je bilo seji prisotnih 17 svetnikov.

Seji so prisostvovali: dr. Aleksander JEVSEK,

za podrodje kulture in turizma, Vida LUKAC, vodja
sodelavka, Sergeja EMBERSIe SUKle, vi5ja svet

in prostoi, Darja POTOef.ff f, vi5ja svetovall,ra
kabineta Zupana, Nata5a JANele, strokovna

zadeve, Angelca DOKL-MlR, vodja oddelka za

za mestni svet in pravne ;ladeve tr:r
novinarji.

Zasedanje je po pooblastilu lupana St. 020-0028/201
pod2upan.

24 z dne 12. junij 20'18 vodil Zoran HOBLAJ,

Predsedujodi .1e svetnike seznanil, da bodo sejo po dnevnem redu, ki je bil sprejet na
prvem zasedanju 29. redne seje, dne 14. junija 20 8, s tem da stia bili todka 14 dnevnega recla
>Predlog Sklepa o podaji soglasja k zadolZitvi j zavoda Ljudska univerza Murska Sobota< in
todka 16 dnevnega reda >Predlog Sklepa o priznanj Mestne obdine lVlurska S,obota<,

, z dne 14. junij 2018, obravnaviani na
na

2t0.podlagi sklepa mestnega sveta St. 032-00271201
dopisni seji, kije trajala od 18. junija do 22. junija 201

Seja mestnega sveta se je nadaljevala z 12. to6ke sprejetega dnevnegia reda 29.
seje Mestnega Sveta Mestne obdine Murska z dne 14. junij 2018.

K todki

1 v Murski

Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.

Obrazloiilev je podala Angelca DOKL MlR, vodja za okolje prostor.

Stali56e Odbora za urbanizem in urejanje prostora
Anton SftHeC, predsednik odbora: mestnemu svet

ter gospodarsko infrastrukturo je prodal malg.
se predlaga, da sprejme predlog Odloka o

spremembah in dopolnitvah Odloka o sprejetju
Murski Soboti (trgovski objekt) v prvi obravnavi.

nadrta za obrtno r:ono Turopolje 1 v

Stali6da svetniSkih skupin ni podal nihce.
Razpravljal ni nihce.

Predsedujodije dal na glasovanje naslednji predlog
Mestni svet Mestne obdine Murska Sobota s Predlog Odloka o spremembah iin
dopolnitvah Odloka o sprejetju zazidalnega nadrta
(trgovski objekt)v l. obravnavi.

za obrtno cono Turopolje I v Murski Sobo,ti

Navzodnost je priglasilo '16 svetnikov, ZA je glasovalo
Sklep je bil soglasno sprejet.

12
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K to6ki 13

Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.

ObrazloZitev je podala mag. Darja KADIS,
raziskovalne dejavnosti.

svetovalka za pred5olsko vzgojo, Solstvo, mladino in

I Darko PETRIJAN, clan odbora.Stali56e Odbora za dru2bene dejavnostije
Odbor za drulbene dejavnosti predlaga svetu, da poda soglasje k sistemizaciji delovnih
mest v Vrtcu Murska Sobota za Solsko leto 812019 z naslednjima predlogoma:
- Mestnemu svetu predlagarno, da se v Mestne obcine Murska Sobota za leto 2019 planirajo
sredstva za sofinanciranje delovnega logopeda v Vrtcu Murska Sobota.
- V sistemizacijo delovnih mest v Vrtcu rska Sobola za Solsko leto 201812019 naj se vkljuci
delovno mesto clrugega ponrocnika r

Stali5da svetni5kih skupin nl podal nihde.
Razpravljal ni nih6e.

Ob 13:17 uri je predsedujodi, zaradi usk mnenj v zvezi s predlogi sklepov matidnega odbora, v
skladu z 35. 6lena poslovnika odredil tni odmor. Mestni svet je sejo nadaljeval ob 13'.22 uri. V
nadaljevanju seje je bilo prisotnih 15 svetn

Predsedujocije dal na glasovanje predloge sklepov:
e dejavnosti)Sklepa 5t. 1: (predlog Odbora za

Mestnemu svetu predlagamo, da se v radun Mestne ob6ine Murska Sobota za leto 2019
planirajo sredstva za sofinanciranje mesta logopeda v Vrtcu Murska Sobota.

Navzoonost je priglasilo 16 rsvetnikov, ZA je glasovalo 14 svetnik in 0 PROTI.
Sklep je bi! sprejet.

Sklep iit. 2 (predlog Odbora za druZbene
V siste,mizacijo delovnih mest v Vrtcu rska Sobota za Solsko leto 201812019 naj se vktjudi
delovno mesto drugega pomodnika ra

Navzod;nost je priglasilo 15 svetnikov, ZA je glasovalo 6 svetnik in 7 PROTI.
Sklep ni bil sprejet.

Sklep iit. 3
Mestni svet Mestne ob6ine Murska daje soglasje k sistemizaciji delovnih mest Vrtca
Murska Sobota za Solsko leto 20181201

Navzoc;nost je priglasilo 17 svetnikov, ZA je
Sklep je bil soglasno sprejet.

glasovalo 17 svetnik in 0 PROTI.

K to6ki 15

Gradivo so svetniki prejeli s sklicem seje.
2018

Dopolnitev gradiva so svetniki prejeli v cetrtek 7. junija

Obrazl<>Zitev sta podala Slavko DOMJAN,
direktor javnega zavoda RlSi Dvorec

a Oddelka za proraeun in finance in dr. Robert CELEC,
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Stali5ce Odbora za proradun in finance je podal
predlaga mestnemu svetu, da poda soglasje k
Carriage 4CBST.

StaliSda svetni5kih skupin je podala Modra lista

Pojasnila je podal dr. Robert CELEC, direktor javnega

Replike sta podala mag. Anton SftHeC in dr. Robert

Po razpravije predsedujoci dal na glasovanje nasled
Mestni svet Mestne obiine Murska Sobota
zadolZitvijavnega zavoda RIS Dvorec Raki6an.

Navzo6nost je priglasilo 14 svetnikov, ZA je glasovalo
Sklep je bil soglasno sprejet.

Gradivo za todko kadrovske zadeve so svetniki prejeli

,/ Predlog za imenovanje predstavnikov
turizem in Sport Murska Sobota

Obrazlo2itev je podala Lea FRlSKle , dlanica Komisije

Razpravljalje: mag. Anton SftUfC.

Predsedujodije dal na glasovanje naslednji predlog
V svet javnega zavoda Zavod za kulturo, turizem
ustanovitelja

im e nui
dr. Robert CELEC, Cernelavci, Gori6ka ulica
Aljoia OBAL, Murska Sobota, Razlagova ul
Stefan KOZIC, Murska Sobota, dopova ulici
Vlasta VEREN, Murska Sobota, Miklo5i6eva

Navzocnost je priglasilo 11 svetnikov. Predsedujocije

Ob 13:56 urije predsedujodi, odredil petminutni
nadaljevanju seje je bilo prisotnih 14 svetnikov.

Proceduralni predlog je podal mag. Anton SftHfC.

Pojasnilo je podal predsedujodi.

Predsedujodi je svetnike prosil, da z glasovalno na
Predlogu sklepa za imenovanje predstavnikov
in Sport Murska Sobota. Prisotnost je priglasilo 8 svetn

V nadaljevanju je predsedujoci svetnike prosil, da z g
nadaljevanje seje z naslednjo tocko dnevnega reda:
volilne komisije Mestne obdine Murska Sobota.
sejo nadaljevali z obravnavo todke:

Robert CELEC, predsednik odb,cra: odbor
javnega zavoda za projekt Castle road in e-

Stihca, mag. Anton SrtHgc.

RIS Dvorec Raki6an.

predlog sklepa:
predlog Sklepa o podaji s;oglasja k

4 svetnik in 0 PROTI.

cetrtek, 7. junija 2018.

v Svet zavoda Zavod za kulturo,

mandatna vpna5anja, volitve in imrenovanja

Sport Murska Sobota se kot prradstavnilki

ejo:
45, 9000 Murska Sobota

24,9000 Murska Sobota
19, 9000 Murska Sobota
ica 39, 9000 llllurska Sobota

otovil, da sklepcnost ni podana"

Mestni svet je sejo nadaljr:val ob 14:01 uri. V

priglasijo sv,ojo prisotnost za glasovanje o
v Svet zavoda Zavod za kulturo, turizem

napra\/o priglasijo svojo pnsotnost z,a
Predlog za imenovanje Posebne ob6inske
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je priglasilo 17 svc.tnikov. Svetniki so



r' Predlog za imenovanje
Sobota

obdinske volilne komisije Mestne obdine Murska

Obrazlo2itev je podala tea FRlSKle ,

Razpravljal ni nihce.

Komisije za mandatna vpraianja, volitve in imenovanja.

Predsedujodije dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:
V Poserbno ob6insko volilno komisiio obcine Murska Sobota se imenujejo:

Predsednica:
namesl,nica predsednice:
clan:
nameslnica 6lana:
6lan:
namesl,nik dlana:
dlanica.
namesl,nik dlanice:

Navzot;nost je priglasilo 16 svetnikov, ZA je
Sklep je bil sprejet.

lrma WOLF, Sobota, Mojstrska ulica 1

mag. Miroslava LAK, MarkiSavci 36
Zdenko PESTN R, Pu56a, Nova ulica 4
Janja ROSER, Ulica ob kapelici 29
Oto BARANJA,
JoZef HORVAT

Glavna ulica 54
Ll, Murska Sobota, Lendavska ulica I

Damijana P Pu56a, Ulica ob igri5du 16
Dalibor CENER AT, Pu56a, Glavna ulica 64

glasovalo 15 svetnik in 0 PROTI.

K todki 18

ozl

mag. Blrigita PE:RHAVEC:
- Podala je pobudo povezano s m Miki Mustrom. Miki Muster rojen v Murski Soboti, je

veliki slovenski risar, karikaturist, ilustrator, kipar, filmar, je legenda slovenskega stripa
ik PreSernove nagrade za Zivljenjsko delo, avtor kipa

Park in dastni obdan Mestne obdine Murska Sobota.
Predlagerla je, da se v centru Mu
ploScadi, trg, ulica ali drevored.

Sobote po Miki Mustru imenuje ali preimenuje katera od

Nives CAJNKO:
- Mestni upravije pre<ilagala, da naj ekolo5ko reSitev za odpravo oziroma zmanj5anja mrdesa

na obmodju krajevnihr skupnosti ob Muri.
Renatar PINTER VERTOT:

- Postavilar je vpra5anje s podrodja varnosti. Krajani Nemcavcev so obvestili, da pri
zadnjem poZaru, ki je bil v kraj i skupnosti ni deloval hidrant in tako gasilci niso imeli
dostopa do vode, ziato je zaprosila za pisno porodilo o zadnjem letnem pregledu hidrantov,
kak5no jr3 stanje. V naselju bi naj od sedmih hidrantov delovali le trije. Prav tako jo

jeni v letu 2017 in po kak5nem kljudu se odloda katerizanima, kateri hidranti so bili popr
hidrant bo popravljen in kje so ti nti.

AleS KORNIK:
- Vecina zgradb, katerih lastnica je obcina Murska Sobota in ki so namenjene javni rabi

so bile :zgrajene v 6asu, ko ija gradenj in materialov ni bila povsem energetsko
udinkovita. Danes ko tehnologija in rateriali to omogodajo, bi bilo smiselno preveriti in prouciti

nacijo stavb v javni rabi. Eden izmed takih primerov je OS
1977 dograjen prizidek, leta 1987 Sportna dvorana in

1998 je bil nadzidan prizidek. , ki je v enem delu starej5a ved kot 50 let ni sposobna
bivanja tistim, katerim je namenjena. Vro6ina v prizidkuzagotavljati normalnih pogojev dela

in v starem delu Sclle je v poletn mesecih neznosna, v zimskih mesecih pa je potrebno
zagotavljanje ucnega procesa. Enako je v telovadnici, kizagotoviti veliko toplotne energije

predlaga, da proudi ali obstaja ekonomsko upraviceni

(,! akrctnik, Zvitorepca,..,), je prejer
Stefana Kovada, ki stoji pred Gleda

ukrepe,l<i omogodajo energetsko s

lll MS. S;ola je bila :zgrajena 1964,

obratuje celo leto. Mestni upravi
15



potencial za energetsko prenovo Osnovne lll MS. Meni, da bi lahko s pomodjo sredstev iz
naslova sofinanciranja energetske prenove , ki jih preko razpisov dodeljuje drlay,a
pridobila sredstva za energetsko sanacijo Sole. Na ta nacin bi zagotovili prihranerk
tudi v ob6inskem proradunu, saj bi zaradi le
obcina namenila manj sredstev za obratovanje

Anton SxRReeNt:

teh pri porabi energije ustanoviteljica mestrra

- Predlagalje, da se odstranijo napisi politicne
- Povedal, da je ob reki Muri velika zara5t

anke pod Ledavskim mostom v Murr;ki Soboti.
neurejenost. Napro5a, da se omenjerro

obmo6je ustrezno uredi.
Lea FRISKIC:

- Podala je pobudo glede plodnika na Lendavs
ponovno izpadel iz programa leto5njih i ,ij. Povedala je, da je plor:nik v zelo slabem
stanju, takoza kolesarje kotza pe5ce. da bi se ta del dim prej preplastil.
Povedala je, da je na eni izmed prej5njih sej sprejet predlog da bi se poskusno :l ekolo5kih

vendar do te realizacije 5e ni pri5lo. Zanima lootokov odstranili zabojniki za papir in emba
kako je s tem.

- Navedla je 5e, da si 2e nekaj 6asa , da bi si uredili vpis parcel okrog blokov, saj
tega 5e nimajo urejeno. Napro5ajo javno Komunala, da kot upravnik spro;Zi ustreznre
postopke glede vpisa, saj stanovalci pladujej storitve upravnika in tudi sredstva v rezervini
sklad.

mag. Anton StUeC:
Povedal je, da je mestni svet s prej5njim m seje prejel tudi Program dela nadzornega
odbora za leto 2018 z enajstimi tockami nj a dela. Na 'usako sejo mestnega sveta s;e
vabi tudi predsednika nadzornega odbora; ne ce je 2e kdaj bil na seji. Predlagal je, da s;e
ga povpra5a zakaj ne prihaja na seje ali zakl ne po5lje koga od dlanov nadzornega
odbora, prav tako s strani nadzornega odbora

ovne Sole.

i ulici. Seznanjena je, da le navedreni plo6nik

svojega clana v nadzornem odboru. Predlag je, da se v program dela nadzornerga odbora
doda nova tocka in sicer, da naj i odbor pregleda poslovanje (smotrnos;t,
gospodarnost in zakonitost) RIS Dvorca s poudarkom na poslovanju z zunanlirni
partnerji (npr. Zavod Roka,...). Podal je obr oZitev: Zavod Roka je ustanovil dr. Robert
Celec, danes ga vodi njegov svak. RIS Rakidan, kjerr je dr. Robert CeL:c direktor
poslovno sodeluje zzavodom Roka. Zavod je ustanovitelj spletne strani pomurec.com.
Ponovno je predlagal vodstvu obdine, da se odstranijo ovire na cesti; na Gregordi6evi ulic;i,

r in pridete do rondoja in zavijete na desno, nrako pripeljete iz Rakicanske strani pod
Gregorcicevo ulico so konfini - ovire, ki jo ve6jo prometno nevarnost, kot 6e teh nre
bi bilo. Ljudje, ki se iz parkiri5ca pri Rimokato i cerkvi vkljucr.rjejo na Gregor6i6evo ulico tam
imajo STOP znak in morajo biti pozorni na na Gregorcicevi ulici.

- Podalje vpra5anje povezano s poplavami v ob vedjih neurjih: 2e v preteklosti in turCi
sedaj so poplave na Cvetkovi ulici pri >vagi<. ima ga, kaj bo vodstvo obdine v z:vezi s tenr

lnic verjetno ne bo re5ilo teZav. Podobno s;o

da je obljubil, da bo vsakrc leto vsiaj

nobeno Porodilo. V nadaljevanju je povedal,

predmetno zadevo in da je dogovor med
skupnost iz sredstev, ki jih dobi za ko5njo t

ra seji mestnega sveja 5e ni bilo preldstavljerro
Modra lista Antona Stihca Ze cel mandat nimra

kanalizacijskega om rerZja.

in dobil odgovor, da so se:znanjeni s
in krajevno skupnostjo, da brl krajevna

uredilo, glede na to, da le dograjevanje ponik<
poplave tudi v naselju Cernelavci, 2upana je
160.000 EUR namenjeno za re5evanje

Dezider SOOS:
- Na veckratno zahtevanje va5canov ob gra icah ja podal vpra5anje glede zara5cenositi

parcel, ki so v lasti tako Sklada kmetijskih 5e Republike {}lovenije, kot mestnc'obdine in
odstranjevanju nastale zara5cenos;ti. Pobudokrajevne skupnosti in bi bilo potrebno pristopiti

va5danov je 2e posredoval na mestni

to odvedno travo odstranjevala. Vendar je
vpra5anje strojna mehanizacija, ker je mo2no i le s traktorskim muldarjem (teren je precrej
neraven). Predlaga, da se mestna obcina s predstavniki sklada kmetijskih zemlji5c, da
bi vsak poskrbel za svoje parcele. Z ureditvijo
tem obmodju.

bi prepredili tudi odlaganje odpadkov na



Podal je predlog v zvezi s lno cesto, da se ob luknjah na cesti namestijo opozorilni-
vozijo po tej cesti ne upo5tevajo prometnih znakov. Kljub

cesto preplastili.
nja obcinskih investicij. V krajevni skupnosti imajo

planirano investicijo - fasada na domu in napro5a, da se postopki 6im prej pridnejo.
Glede ekolo5kih otokov je da se strinja, da se kontejnerji s papirjem odstranijo iz
ekoloSkih otokov.

Darko PETRIJAN:
Ponovncr je podal pobudo za ured
da 5e ni bilo nic storlienega na tem

parkiri5da na Lendavski ulici. Stanovalci ga opozarjajo,

Obvestilje, da so na odboru za
Sobota (nepoko5ena trava okrog
izgled mesta.

Bo5tjan BERLAK:
- Zanirna ga, kje se je zataknilo pri
- Predlagal je, da naj mestna up

Regijskega centra za za5cito in re5evanje.

seznani, da obstaja moZnost
konec meseca avgusta obdanke in obdane ponovno
nja enkratne denarne pomodi za prvo5olce.

Zoran IHOBLAJ:
- Prebralje pobudo za omejitev hi v juZnem delu ulice lvana Regenta v Murski Soboti, kijo

je g. Luclvik GORNJEC naslovil na
Veterina Skarica se je promet v ju

i svet.< Z novogradnjami v JuZni ulici in delovanjem

ne bi bilc tako motede, ce bi
delu Ulice lvana Regenta bistveno povedal. Slednje
i v prometu upo5tevali okoli5dine, ki so povezane s

cesti5cem (izhod prebivalcev ulice dvori5da hiS z avtomobili, otroci in drugo), ker udele2enci
ne prilagajajo hitrosti danim m in s tem ogro2ajo prebivalce v tem delu ulice.
Decembna 2017 sma se prebivalci dela ulice razveselili obnove cesti5ca, vendar pa je ta

vedina udeleZencev sedaj dobesedno >dirka< po temokoli5dina prinesla turdi slabo stran,
delu cesti5ca. Zato l,dogovoru z imi prebivalci tega dela dajem pobudo, da se:

omeji hitrost v juZnem delu ice lvana Regenta na 30 km na uro in
postavijo talne ovire na cest

mag. Birigiti PERHAVEG:
- Zupan je povedal, da podpira svetnice. Obcinska uprava bo predlog odstopila v

tovrstne predloge in nato bo o tem razpravljal mestniproucitelr pristojni komisiji, ki
svet, na eni izmed naslednjih sej.

Nives CAJNKO:
- Glede mrdesa ob reki Muri je povedal, da je seznanjen in se bo zadeva predala v

re5evanje Veterinarski sluZbi, ki i: tovrstno zaScito s Skropljenjem.
Renati PINTER VERTOT:

- Glede hidrantov je :lupan povedal, je seznanjen, da preglede hidrantov po letnem planu
izvr5uje Gasilska zveza Murska Obdina je tudi v proradun za 2017 oziroma 2018
namenila dodatna sredstva za oziroma popravilo hidrantov. Za konkreten primer
bo nrestna uprava zaprosila pisni Gasilsko zvezo Murska Sobota.

Ale5u I(ORNIKU:
- Zupan jer povedal, da je mestna seznanjena s problemom na Osnovni Soli lll Murska

Sobota in ga re5uje. Mestna je 2e tudi pripravljala prijavo za sredstva, navedena v
pobudi, vendar je 5e veliko odprlih
ta zimski del. Tega problema sedaj
spet naslednje leto meseca maja-j

blemov. Stavba je neprimerna v zgornjem delu, kjer je
ne bo, ker so po6itnice, potem pa bo problem nastopil

Povedal je, da so poskusili ta
ija, Do takrat upa, da se bodo na5le ustrezne re5itve.
re5evati s klimami, vendar so bile neprimerne, skupaj z

ravnateljico se trudijo, da se najde
dasu pos;kuiaza teh nekaj ucilnic z
tem vplivom.

imerna reSitev. Dokler se problem ne re5i, naj se v tem
drugadnimi ukrepi dose6i, da otroci ne bodo izpostavljeni

varnostno prometni znaki. Tisti, ki
vsemu je mnenja, da bi lahko tudi
Vpra5al je ali obstaja vrstni red

re dejavnosti razpravljali o neurejenosti mesta Murska
). Clani odbora so se strinjali, da taka neurejenost kazi

17



Antonu SxReeaNU:
Glede napisov pod Ledavskim mostom je
je odgovoren za ci5cenje teh napisov, po
napisi odstranijo.

- Glede zara5denosti ob reki Murije Zupan
vzdrievalec in upravljavec je ARSO. Mestna
uredi.

Lei FRISKIE:
V zvezi s plodniki na Lendavski ulici je Zupan
projekt Ze odposlan. Celotni plocniki na
sredstev, trenutno se 5e priCakuje odgovor g
Glede ekolo5kih otokov (zabojniki za papir) je
dru2bo Saubermacher Komunala. da
za papir. Kultura odlaganja odpadkov 5e ni na
Komunala je mestna uprava Ze imela
odpadkov. lupan je ponovno pozval
Saubermacher Komunala, ki bo odpadke

- Glede vpisa parcel je Zupan povedal, da je j
edini pristojen, da poda odgovore na
podjetja Komunala opozorila na podano

mag. Antonu STIHCU:
Zupan je povedal, da Program dela
predlagatelji zadev za obravnavo so lahko
poslovanja zavoda RIS Dvorec Rakidan je
pregled v navedenem zavodu. Predlog glede
podpira, kot verjetno tudi direktor RIS Dvorca
Glede ovir na cesti je lupan povedal, da se
ulici vo2nja nepregledna, enako velja za
enkrat opozorilo. Konfini so se postavili na
Lendavski so se konfini postavili na
prometnih nesre6. Zupan je povedal, da imi
Omenil je tudi tablo, ki je bila vandalsko
ogroZa varnost ljudi v prometu in da to ni
vandalizem. Tabla je bila postavljena na
Murski Soboti. Strinja se, da je Nor5inska
omejitvene ukrepe.
Glede poplav v Rakidanu je Zupan povedal, d
Tudi drugod po mestu je voda v kleteh ob vecj
je Zupan dejal, da so krajani upravideno nejer
kanalizacijski sistem. Se v tem mandatu je
dolgorodno od cistilne naprave dalje in na
bo odvajala velike vode, ki jih bo verjetno v
vsako leto vzel milijon ali milijon in pol, ne bo
politiki urediti. Nadalje je Zupan 5e dejal, da
podal predlog sklepa, da se narodi Studija in
reSevati trajno. Je pa to projekt za 10 ali ved
zaenkrat 5e ni. Na koncu je povedal, da so za
notranjimi prerazporeditvami na5li 1 70.000

Deziderju SOOSU:
Glede stanja parcel okrog gramoznic je Zupan
obcina nima mehanizacije za ci5cenje in mora
ali Pomgradu, da te zadeve uredi. Mestna upra
Glede povezovalne ceste je 2upan
akceptirano, da se dela severna obvoznica.

povedal, da bo mestna uprava preverila, kdo
i bo izdana tudi naro6ilnica, da se ti neprimerrri

l, da gre za vodni svet ob reki Muri, katerega
bo prenesla pobudo, da se to obmocje

, da so zajeti v programu C'l-N in je ta
ulici se bodo lahko sanirali iz evropskih

tega.
;pan povedal, da se lahko obbina dogovori z
nekaj casa ne odvaZa in odstrani kontejnerje

ju, kot bi si Zeleli. Z drulbo Saubermachc'r
na to temo, tudi kar se ti6er kosovnih

da za kosovne odpadke poklidejo druZbo
o odpeljala.

podjetje Krcmunala uprravljavec; blokov in
vpra5anja. Mestna uprava bo vodstvo

odbora sprejema nadzorni odbor,
in tudi mestni svetniki. Glede pregleda

povedal, da je obdinska revizorka ;Ze opravila
poslovanja s strani nadzornerga odbora

ja, da je na navedenem delu na Gregordicevi
na Lendavski ulici. Dejalje, da se bo na to 5e

agi projektov in sugestij projel<tanta. Na
policije, ker je prihajalo rCo velikerga Stevila
ogromno pritoZb ob6anov na temo prometia.

. Tisti, ki to po6ner se ne z:aveda, da
protest ljudi zoper tablo, ampak je navadrri
o GMT-ja in nekaterih firm na Nor5inski ulici v
cesta slaba, rslabo vzdrievana in zahteva

je bil del sanacij za to ponikovalnic;o narejen.
neurjih in nalivih. Glede poplav v C;ernelavcih
, dejstvo je, da potrebuje mestna rrbdina nov

bno naroditi Studijo in se lotiti teh zaderv
kanalizacijo loiieno in dimenzionalrro tako, da

osti vse l,ed. Ampak to je projekt, ki bro

nikjer ni6 videlo, moramo pa to kot odgovorrni
problema zav'eda in bo iie na naslednji serli

za6nemo v tern mestu vpra6anje kanalizacije
Evropskih sredstev za kanaltzacijo v mestih

za s;anacijo severnega kolektorja z
in se bo mestna obcina lotila tega problema.

l, da se bo preverilo. Ampak tudi mestna
tako naroCiti dela Vodnemu gor;podarstv'u

bo preverila, kaj se da urediti.
da je s strani Direkcije za infrastrukturo

pril'rodnosti to
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pomenilo za promet, ampak nekdo
da je ta obvoznica razbremenilna,
t3lede vrstnega reda izvrievanja
razpoloZljiva sredstva v proradunu,
evropskih sredstev.

Darku PETRIJANU:
t3lede parkiri5ca na Lendavski ulicij
uprava mora zadevo takoj urediti.

- (3lede urejenosti mesta je Zupan
gledali helikopterske posnetke n

na5e mesto grdo Strinja se, da
grdo mes;to, se ne strinja. Je m
imamo. Seveda pa imamo znotraj
l<o5njo trave vr5ila po terminskih
sproti kosilo in ne verl po termi

Bo5tjarru BERLAKU:
- Glede Regijskega re5evalnega

Dogovor za razvoj regij ob prvem
projektov je to, da mora ministrstvo
obrambo ni imelo denarja za to, da
pribliZno locirano parcelo, kje bi to

g. Ludv'iku GORNJEGU:
- Pred izverdbo potrebnih ukrepov za

lvana Regenta, se bo s
ukrepe predlagal Svet za preventivo

Zupan ie
obcanom

vsem osnovno5olcem, dijakom
ter svetnicam in svetnikom pa lep

S tem je bil izcrpan dnevni red 29. redne
predseclujo6i ob 14.51 uri sejo zakljudil.
Mestne obcine lvlurska Sobota.

Murska Sobofa, dne 26. junij 2018

Zapisnil< sestavila:
Sergeja EMBERSIC SUKle, mag prav.

i ceste projektira, se na to spozna in 6e so mnenja taka,
to drZi.

cij je Zupan povedal, da le - tega narekujejo
rj si mestna obcina obeta nekaj prilivov tudi iz naslova

lupan povedal, da ne ve zakaj ni bilo to urejeno, mestna

, da ko je bila kolesarska dirka po Sloveniji in smo
mesta in na5e krajine, ne more nihce govoriti, da je

travnik ni pokoien, da je kje visoka trava, ampak da je
da imamo res lepo mesto in bodimo ponosni na to kar

malenkosti, ki jih je potrebno urediti. Komunala je
. V javnem podjetju Komunala se i5ce nacin, da se bo

planu, kar bo seveda bolj udinkovito.

je Zupan povedal, da je to projekt, ki je bil uvrScen v
pozivu, kot sektorski projekt" Znacilnost teh sektorskih

iz svojega proracuna nekaj denarja in Ministrstvo za
i dalo milijon eurov v projekt. Projekt je 5e Ziv in imamo
. Pogovori o idejnem projektu potekajo naprej.

irjanje prometa na obcinski cesti v juZnem delu Ulice
radarsko tablo izmerila hitrost vozila. Nato bo ustrezne
vzgojo v cestnem prometu.

K todki 19

Studentom zaZelel lepe poditnice, vsem obcankam in
sproScujoc dopust.

Mestnega sveta Mestne obdine Murska Sobota, zato je
je posneta na magnetofonski trak, ki se hrani v upravi

PodZupan
obcine Murska Sobota

Zoran HOBLAJ, l.r.
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